

卫理公会以萨迦守望者 27/03-02/04/2025

三月第五个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 祈求上帝怜悯加沙地区居民，能继续得到人道救援，并在军火爆发之际得到安全庇护。

<https://www.sinchew.com.my/news/20250325/international/6400679>

- 【b】 在韩国发生道路塌陷后，祈求上帝赐救援机构与人员更多资源和器材，提高效率去搜寻拯救失踪者。

<https://www.sinchew.com.my/news/20250325/international/6400408>

2. 国家

- 【a】 佳节期间，祈求天父上帝赐给执法人员有效执行道路安全行动，警惕道路使用者都能遵守交通规则。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2025/03/25/721465>

- 【b】 祈求上帝赐政府有远见的安排，部署更多执法船舰来加强砂拉越的海域安全与提供资产支持海上搜寻与拯救行动。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2025/03/25/721532>

3. 教会

- 【a】 祈求上帝感动以利亚的灵加倍感动教会，愿回应献身的呼召，每年鼓励各教区至少一人进入神学院接受全职装备。

- 【b】 愿上帝继续赐教会智慧与能力，在教会服事、布道宣教和社会关怀里，殷勤服侍主，传扬福音。

4. 家庭/个人

- 【a】 求天父赐恩惠给每个人有健康的身体，有喜乐的心作为良药，每天靠主刚强壮胆。

- 【b】 祈求上帝赐给家庭有定期的属灵操练，父母带领孩子一起灵修、祷告和阅读圣经，建立家庭祭坛。

Methodist Issachar Watchmen 27/03-02/04/2025

Prayer Items for 5th week of March

1. World

- [a]** Pray for God's mercy upon the residents of Gaza, that they may continue to receive humanitarian aid and find safe shelter amidst the outbreak of war.
<https://www.aljazeera.com/news/2025/3/25/un-to-downsize-international-staff-in-gaza-due-to-israeli-attacks>
- [b]** Following the road collapse in South Korea, pray that God will provide rescue agencies and personnel with more resources and equipment to enhance efficiency in their search and rescue efforts.
<https://www.nst.com.my/world/world/2025/03/1192945/motorcyclist-killed-giant-seoul-sinkhole-watch>

2. Nation

- [a]** During the festive season, pray that God the Father grants law enforcement officers the ability to effectively implement road safety measures, and that all road users will abide by traffic regulations.
<https://www.nst.com.my/news/nation/2025/03/1192144/updated-almost-7000-cops-deployed-op-selamat-year>
- [b]** Pray that God grants the government foresight to deploy more enforcement vessels to strengthen maritime security in Sarawak and provide assets to support maritime search and rescue operations.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2025/03/25/new-multipurpose-mission-ship-to-be-deployed-in-sarawak-waters-says-mmea>

3. Church

- [a]** Pray that God will move the church with the spirit and power of Elijah (Luke 1:17) in double measure, so that more will respond to the call of dedication, and that each Local Conference will encourage at least one person every year to enter the seminary for full-time training.
- [b]** May God continue to grant the church wisdom and strength to diligently serve the Lord in ministry, evangelism, missions, and social care.

4. Family/Personal

- [a]** Pray that God the Father grants everyone a healthy body and the good medicine of a joyful heart. May He also teach His people to rely on Him for strength and courage every day.
- [b]** Pray that God encourages families to practice their spiritual disciplines daily; whereby family altars are established as parents lead their children in devotion, prayer, and Bible reading.

Pengawal Methodist Issachar 27/03-02/04/2025

Doa minggu kelima Mac

1. Dunia

- [a]** Berdoa agar Tuhan mengasihani penduduk di Gaza, supaya mereka dapat menerima bantuan secara berterusan dan mendapat perlindungan dalam peperangan.
<https://www.bernama.com/bm/dunia/news.php?id=2405935>
- [b]** Berdoa agar Tuhan menyediakan lebih banyak sumber bekalan dan peralatan kepada pasukan penyelamat di Korea selepas tanah runtuh berlaku, juga meningkatkan kecekapan dalam mencari dan menyelamatkan mangsa.
<https://www.bernama.com/bm/dunia/news.php?id=2406125>

2. Negara

- [a]** Pada musim perayaan, berdoa agar Tuhan Bapa memberi kebijaksanaan kepada penguatkuasaan untuk menjaga keselamatan jalan raya (Ops Selamat) dengan berkesan, dan semua pengguna jalan raya mematuhi peraturan lalu lintas.
<https://www.buletintv3.my/nasional/hampir-7000-anggota-pegawai-jspt-bertugas-op-selamat-24/>
- [b]** Berdoa agar Tuhan kurniakan visi bagi kerajaan untuk meningkatkan bilangan kapal kawalan penguatkuasaan dalam menjaga keselamatan perairan Sarawak serta menyediakan aset yang mencukupi untuk memenuhi operasi pencarian dan penyelamatan di laut.
<https://www.bharian.com.my/berita/nasional/2025/03/1376851/apmm-tempatkan-kapal-buatan-turkiye-bernilai-rm3022-juta-di-perairan>

3. Gereja

- [a]** Berdoa agar Roh Tuhan yang menggerakkan Elia secara berlipat ganda menggerakkan gereja, supaya lebih ramai orang membalas panggilan Tuhan untuk mempersembahkan diri dalam pelayanan sepenuh masa, dan sekurang-kurangnya menghantar seorang dari setiap kawasan untuk memasuki seminari untuk dilengkapi dan melayani sepenuh masa.
- [b]** Semoga Tuhan terus memberi kebijaksanaan dan kekuatan kepada gereja dalam pelayanan, penginjilan, misi dan penjagaan sosial, agar mereka sentiasa tegun melayani Tuhan.

4. Keluarga/Peribadi

- [a]** Berdoa agar Tuhan Bapa mengurniai setiap individual badan tubuh yang sihat, hati yang bersukacita sebagai penawar yang baik, serta kekuatan dan kuat dalam Tuhan.
- [b]** Berdoa agar Tuhan membantu setiap keluarga agar berdisiplin dari segi kerohanian secara berterusan, di mana ibu bapa membimbing anak-anak dalam renungan harian, doa dan pembacaan Alkitab, serta menjalani mezbah keluarga.